



Mødereferat

Tid og sted:

7. juni 2017 kl. 18.00
i keeperstuen

Deltagere:

Niels Erik Hvillum – NE
Søren Casparij – SC
Rasmus Wagtmann - RW
Søren Erik Nielsen – SEN

Niels Vestergaard – NV
Anne Marie Vestergaard – AMV
Rikke Mikkelsen - RM
Karen Frederiksen – KF

Mødeleder: Niels Erik Hvillum
Referent: Karen Frederiksen

Karsten Bjergø – KB deltog
under punkt 1.

Punkt på dagsorden:**Indhold:****Ansvarlig****1. Tema**

- Klubhus og nærområder
KB gennemgik de forskellige arbejdsopgaver der er omkring klubhuset. Nogen løses af frivillige, og det blev aftalt at KB skulle kontakte disse omkring en arbejdsplan. Der skal ligeledes findes 2-3 arbejdsopgaver til juniorugen.
Det skal indskræpes overfor Klubber i Klubben at der skal ryddes op på driving range når man er færdig med at træne.
Nettet for enden af driving range bliver skiftet ud med et der er ca. 1 meter højere. På den måde håber vi at fange flere bolde inden de ryger i skoven.
KB kontakter malerholdet. Pumpehus og den nye tilbygning skal begge have en gang maling.
KB indhenter tilbud på at få fjernet alger på taget af maskinhuset.
- SC fermlagde forslag til udvidelse af træningshus og overbygning af flere måtter på driving range.
Projektet løber op i t.kr. 182, og det blev besluttet at SC taler med vores byggesagkyndige og udarbejder ansøgning om byggetilladelse til kommunen.

2. Godkendelse af referat

- Referat fra mødet 8. maj 2017 blev underskrevet.

KF

3. Økonomi

- Vi følger budget.
- Baneudvalget foreslår at vi investerer i en traktor med tilhørende dybdelufter til dybdeluftning af fairways, samt en Roller til vore greens.
Dybdelufteren plejer vi at leje ind fra ekstern leverandør, og Rolleren har vi haft på prøve med stor succes.
Anskaffelsens løber op i t.kr. 598, som finansieres ved leasing.

SC

4. Banen

- Banen står fint lige nu. Alle greens har lukket sig og der er bestilt grødeskæring af søen på hul 8. Vores eget søhold tager sig af de andre søer.
Renovering af udvalgte bunkers og teesteder udføres af ekstern entreprenør og går i gang i løbet

NV



Bestyrelsen



Punkt på dagsorden:	Indhold:	Ansvarlig
	<p>af en uge. NV kigger på eventuel opstilling af boldvaskere på de røde teesteder.</p> <ul style="list-style-type: none">• Christian Nygaard og Jesper Thorsøe måler op til de nye teesteder i næste uge. Målene sendes så til DGU til godkendelse. De nye teesteder vil blive markeret med orange plader med mål på.• Semirough klippes pt. i 5 mm og fairway i 3mm. Det vil på sigt skabe en kant der gerne skulle stoppe boldene fra at rulle ud i roughen.	
5. Blokblokeringer	<ul style="list-style-type: none">• Det er besluttet, at der skal være min. 50 personer tilmeldt en turnering for at der kan laves en banelukning. De nuværende lukninger til Klubber i Klubben blev drøftet. SEN tager et møde med disse når vi har et bedre grundlag at tale ud fra.	SC/KF
6. Tordenvej	<ul style="list-style-type: none">• Det blev besluttet at informere omkring tordenvej til de enkelte turneringsledere i Klubber i Klubben. Det er vigtigt at disse er klar over, at det er deres ansvar at der ikke er nogen der kommer til skade i forbindelse med torden.• Det er blevet tydeliggjort i Klubbens almindelige turneringsbetingelser hvordan man forholder sig ved torden.• SC undersøger mulighed for tordenvejrs shelter i forbindelse med skovtoiletet.	SEN/KF
7. Golfspilleren i Centrum	<ul style="list-style-type: none">• 1/3 af medlemmerne har nu svaret på Golfspilleren i Centrum 2017, og det vil blive evalueret på tilbagemeldingerne.	
8. Udestående punkter	<ul style="list-style-type: none">• RM og KF står for Spil med dag 20. august 2017.• DGU's udspil op junioruge i uge 31 har vi desværre ikke kræfter til at afvikle. Dele af konceptet vil dig bliver overført til vores junioruge i uge 26. RM forhører sig hos Christian Nygaard og Jesper Thorsøe om de eventuelt vil koble skolegolf med juniorugen.	SC
9. Næste møde	<ul style="list-style-type: none">• 30. august 2017 kl. 18.00 i keeperstuen.	NE